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               W odpowiedzi na Pani  interpelację z dnia 1 października 2020 r. informuję, że

obecnie  w  ZTM trwają  prace  nad  nowym schematem  siatki  połączeń  oraz  układem  tras

komunikacji  miejskiej  w  aglomeracji.  W  miastach  GZM  uruchomione  są  nowe  punkty

przesiadkowe,  jakie  również  będziemy  uruchamiać  w Czeladzi,  stąd  trasy  przebiegu  linii

autobusowych ulegną modyfikacji. Planowane jest uruchomienie połączeń autobusowych w

nowym układzie z początkiem   2021 r. 

Złożona przez Panią prośba o zmianę trasy linii 100 lub 723 zostanie przeanalizowana

z pracownikami ZTM w trakcie prowadzonych uzgodnień i jeśli będzie taka potrzeba, uzgod-

niona z miastami sąsiednimi, tak jak odbywa się to na dotychczasowych zasadach.

                   Burmistrz

         mgr Zbigniew Szaleniec
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